
Bestyrelsesmøde nr. 1 mandag d. 10/01 2022 kl. 15:00 i klubben 
 
Hvor:   Klublokalet 
Deltagere:  Torben Snowman, Morten Chr. Hansen, Gitte Bille, Per Lunderød.  
 
 
REFERAT 
 

1. Formanden 

• Idrættens Dag 8/2 kl. 19:30 i Gjethuset. Per og Torben deltager 

• Rengøring er fortsat under al kritik. Torben tager fat i kommunen i stedet for den 
kontaktperson, som ikke rigtig får løst problemet. 
 

2. Generalforsamling 2022 16. februar kl. 19:00 

• Torben og Gitte er på valg og villige til genvalg 

• Kasserer skal vælges for et år. Torben efterlyser interesserede på Facebook. 
Kasserer vil som hidtil få god hjælp af Rie, som ikke har noget imod at stå for 
bogføringen medmindre en ny kasserer vil overtage det hele.  

• Input til kort beretning – e-cykling/nye cykler, jubilæum, Corona, Holdløb (både 
FMC og Tri afd, diverse motionsløb med FMC-deltagelse) 

• Fremtid FMC, skal være tema på GF. Bestyrelsen brainstorme Tir den 18. jan 
kl. 15:00 i klublokalet. Så er der plads til at deltage i spinning kl. 17:30. 
 

3. Økonomi 

• Foreløbigt regnskab. FMC-underskud ca. 4.000 og Tri overskud ca. 3.500. 
Tilfredsstillende med både et jubilæum og nye spinning cykler. Igen i 2021 var 
aktiviteten nedsat grundet corona, hvilket også påvirker regnskabet. 

• Bestyrelsen udarbejdede 1. udkast til Budget 2022. Torben finpudser og 
rundsender, når klar. 

• Bestyrelsen foreslår Mallorca, Danmarkstur, 2 motionscykelløb, 2 MTB løb. 200 
kr per deltager eller max. startgebyret. Krav om at køre i klubtrøje for at få 
tilskuddet. Hvilke løb drøftes på GF og gøres færdig på 1. bestyrelsesmøde efter 
GF. 

• Sponsorer – Megaflex, SnowmanConsulting, Andreassen har gentegnet. 
Smeden overvejer. Randskov har sagt nej – vi takker for støtten de seneste 3 
år. Torben får svar fra Smeden. Per L. har et par emner han vil spørge. 

 
4. Klubtøj 

• Webshoppen åbner igen 1. februar. Tri tøj medtages. Åben i 14 dage. Levering 
primo april. 

 
5. Vintercup 

• Skoven er bestilt og godkendt. 

• Rute står Morten/Flemming Chr. for. 

• Afslutningsarrangementet detailplanlægges først, når vi ved om en sådan social 
begivenhed er tilladt grundet corona-regler. 

o Men enighed om at prøve en ny madleverandør 
o Festudvalget skal inddrages 

 
 
 
 



6. Nyt fra Tri-afdelingen 

• Tri ønsker en cykeltrøje i Tri farver, med begge logoer og gule striber. 
Bestyrelsen godkendte oplægget. Herefter er Tri cykeltrøjen også at betragte 
som officiel klubtrøje i forhold til tilskud, træning etc. 
 

 
7. E-cykler/Spinningsæsonen 

• Fibernet koster 1.500 om måneden, så installation forsøges udskudt til 
september. 

• Vi har fundet et fint træningsprogram, der er gratis for medlemmerne, Intelligent 
Cycling. Hvis vi vælger det til træningstimerne med instruktør, skal vi købe en 
klublicens til 9.000 kr årligt incl. features, update og support. Vi tester systemet 
henover den næste uge. 

• Se opslag på Facebook og på hjemmesiden/Nyheder 

• Mere reklame på Facebook om at træne på alle tidspunkter og opfordre til at slå 
op på Facebook, når man kommer uden for de ’faste’ træningshold 
 

8. Styrketræning 

• Er i fuld gang og fyldt op (10 plus instruktør), men med de samme. Vi skal have 
flere med. 

• Hold om mandagen er også på tale. 

• Rene A er ansvarlig for at lave system til ophængning af remedier, så de ikke 
blot flyder i spinningsrummet. 

 
9. Foredrag hen over vinteren/andet socialt 

• Blev sat i stå grundet Corona. Vi satser på et foredrag i februar og så Lars/Pouls 
intro til cykelvedligehold i bunden af marts. 
 

10.  Coronarestriktioner 

• Disse findes på hjemmesiden og vil blive tilrettet i takt med genåbning. Fx har vi 
valgt allerede nu igen at tage alle 14 cykler i brug. Men fastholder, at der kun er 
2 ad gangen i bad. 

• Ligeledes at der ikke er over 24 personer i klublokalet ad gangen grundet m2 
krav. 

 
11.  Andet 

• Kommunens kultur/idrætsudvalg (KIDE) vil gerne forbi for at se faciliteter og 
vores e-cykler samt teatersalen om mulig udvidelse. Per koordinerer en dato 
med Helle i april/maj. Per og Torben er værter på dagen.  

• Tour de France. På opfordring drøftedes muligheden for at lave et event i 
forbindelse med Tour de France. Det kunne være et/flere sommerhuse, hvor vi 
bor en/to dage og så cykler ruten den ene dag og kigger på den anden dag. 
Cecilie Johansen kigger lidt på datoer, muligheder og så laver vi en 
interessetilkendegivelse på Facebook. 
 

12. Næste møde 

• Onsdag den 16. februar kl. 17:00 (inden GF) 

• Onsdag den 16. februar kl. 19:00 Generalforsamling formentlig på skolen 
 

• Torsdag 17. feb. kl. 15:30 Opfølgning på GF og udarbejdelse af årshjul 
 


